
ACTA DEL CONSEJO MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 2

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 29 de abril de 2024

Hora inicio/fin: 19:40 / 21:05

Lugar: Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. Luciano Ferrer Pons
D. José Luís López Ibáñez
Dª. Anunciación Lainez Castel
Dª. Fina Castillo Vicente
D. Jesús Pérez Almazán
Dª. Belén Nager Escorihuela
D. Gerard Corella Aymerich
D. Diego Martinez Martinez
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
Dª. Concepción Guillamón Albalate
D. Jose Abelio Vilarrocha Bel
D. Juan Antonio Guimerá Martí
Dª. Emilia Gonell Mulet
D. Sergio Ripollés Segura
D. Emilio Meneses Morejón
D. Raúl Cantos Salvador
Dª. Laura Bachero Colomer
D. Pablo Ibañez García
D. M.ª. Amparo Garrigós Calixto
D. Rebeca Leonisa Ahicart
D. Enrique Javier Guillamón Pradas
D. Matías Miranda Palanques
Dª. Matilde Hernández Segarra
Dª. Soledad Martinez Pascual
 

M  iembros ausentes:  

D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Marinela Mónica Barabas
D. Francisco Martínez Gómez
D. Ramón Muñoz Buj
D. Eduardo Castillo Serrano
D. Ramón Cifre Andreu
D. Rafael José Ferrando Ferrando
D. Juan-Luís Rojas Martos
Dª. Mª- Carmen Betoret Casanova
D. Fernando Aledón Viñez

Vicepresidente (VOX)
Concejal (PSOE)
Vocal (PSOE)
Vocal (PP)
Vocal (PP)
Vocal Alcaldía
Vocal Alcaldía
Vocal (VOX)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV La Choquera
AVV Cultural  Cardenal Costa y Adyacentes.
AVV. Los Ángeles
AVV. Partida Benadresa
AVV. Rei En Jaume
AVV. San José Obrero - Cremor
AVV. Santo Domingo
AVV. Y propietarios Grupo San Arturo
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV. Raval Universitari
AVV. Maset Blau
AVV. San Lorenzo
AVV. Racó Mercader
AVV. Racó Natora
AFA. CP. Benadresa

EXCUSA AUSENCIA (*)

Presidente (PP) (*)
Concejal (PSOE)
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady
AVV Las Galeras y Adyacentes
AVV. Morterás
AVV. La Dehesa
AVV.  Y  Consumidores  Pza.  Donoso 
Cortes
AVV. San Joan del Riu Sec
AMPA. CP. Jamie I
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Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual
Dª. Alicia Lombarte Cuartielles
Dª. Rosa Medina Pasies
Dª. Natividad Alcañiz Gascó

AMPA. Colegio Grans i Menuts
AMPA. Ceip Vicente Artero 
AMPA. CP. Manel García Grau
AMPA. CP. Vicent Marçà
AFA. CP. Soler i Godes

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

1º.-  APROBACIÓN  DE  LA  ACTA  EXTRAORDINARIA  DEL  CONSEJO  DE 
DISTRITO OESTE CELEBRADA EL 27 DE NOVIEMBRE DE 2023.

Se  aprueba  el  acta  extraordinaria  del  Consejo  de  Distrito  Oeste  relativa  a  la 
votación de los Presupuestos Participativos, celebrado el 27 de noviembre de 2023, por 
unanimidad de los miembros del Consejo.

2º.-  APROBACIÓN  DE  LA  ACTA  DEL  CONSEJO  DE  DISTRITO  OESTE 
CELEBRADA EL 29 DE ENERO DE 2024.

Se aprueba el acta ordinaria del Consejo de Distrito Oeste celebrado el  29 de 
enero de 2024, por unanimidad de los miembros del Consejo.

3º.-  NOMBRAMIENTO DEL REPRESENTANTE DEL GRUPO MUNICIPAL VOX 
EN EL CONSEJO DE DISTRITO OESTE.

D. Diego Martinez Martinez, jura el cargo de representante en el Consejo de Distrito 
Oeste como representante del Grupo Municipal Vox.

4.-  TOMA DE  POSESIÓN  DEL  REPRESENTANTE  DE  LA ASOCIACIÓN  DE 
VECINOS LOS ANGELES.

D. Juan-Antonio Guimerá Martí, jura el cargo de representante de la Asociación de 
Vecinos Los Angeles en el Consejo de Distrito Oeste.

5.-  APROBACIÓN DEL NOMBRE DE DOS CALLES NUEVAS SITUADAS EN 
BENADRESA.

Por  unanimidad de los  miembros asistentes,  aprueban  el  nombre a  dos calles, 
siendo estas, la primera Calle Mas de Serra y la Segunda Calle Mas del Cid. 

6º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por parte de la Secretaria se procede a la lectura de las contestaciones sobre las 
peticiones realizadas en los distintos Negociados.

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

La Sra. M.ª. Amparo Garrigós, representante del Raval Universitari, reitera la 
petición del alumbrado de Parque.
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Informa que ya tienen cita con la Policía Local, sobre los robos de forma continua 
que se están llevando a cabo en toda la zona, sobre todo en trasteros y garajes.

Son  conocedores  de  que  se  están  realizado  desalojos  en  el  edificio  de  la 
consellería, le gustaría saber como se está llevando a cabo, si hay algún tipo de problema.

Reitera la petición de que en la zona de la UJI hay muchos locales pertenecientes 
a la Consellería y que están vacíos. Ellos están interesados en que el Ayuntamiento pueda 
facilitar el acceso a alguno de ellos para darle un uso social y cultural para el barrio.

Reitera la petición de un aparcabicis delante de la asociación de vecinos, situada 
en Calle Honori Garcia García n.º 7 bajo.

La Sra.  Soledad Martinez,  representante del AFA. CP. Benadresa, comunica 
que ya remitió  por  mail  a  la  secretaria  del  Consejo,  documentación relativa  al  camino 
escolar en la zona de Benadresa, que espera que por parte del Ayuntamiento se pueda 
hacer un estudio y mejorar la situación.

La  Sra.  Emilia  Gonell,  representante  de  AVV.  Benadresa,  solicita  que  los 
postes de luz que hay en la calle San Pedro Pascual están muy descolgados, es decir los 
cables cuelgan mucho y los mismos postes están torcidos con peligro de caerse, como ya 
ocurrió hace un año aproximadamente. Muchos de los camiones que tienen que entrar a 
las parcelas para la recogida de naranjas y otros cultivos, no pueden acceder porque el 
camión toca el cable.

Solicita que se instalen 4 pasos elevados en la Ctra. Ribesalbes, a la altura del 
colegio, porque los vehículos circulan muy rápido teniendo en cuenta que al lado hay un 
centro escolar.

El Sr.  Toño Guimerá, representante de la AVV Los Ángeles, indica que en la 
calle Cabo de Oropesa esquina con calle Camí del Malvestit, hay dos espejos, uno está 
correcto,  pero  el  otro  está  roto,  por  lo  que  solicita  que  se  cambie.  Ya  se solicitó  por 
Registro el 17 de marzo de 2024.

En la calle Río Tajo, esquina con Calle Cabo Finesterre, hay una vaguada, que 
cuando llueve, los coches en muchas ocasiones no pueden pasar por el abundante agua 
que hay. En ese punto hay un sumidero muy pequeño que cuando llueve, lo primero que 
hace es arrastra la pinocha de los árboles y obstaculiza el filtraje del agua. Solicita que se 
estudie la posibilidad de hacer un sumidero más grande.

En la calle Cabo Finisterra esquina con calle Calle Río Tajo, concretamente en la 
calle Río Tajo n.º  1, el propietario de la parcela ha retranqueado el  linde de la misma, 
dejando fuera el poste de Teleco. Se solicitó por Registro de Entrada número 8680 y se 
abrió expediente número 10682/2024 para que retiraran dicho poste. En la actualidad es 
un peligro porque está en medio del camino.

Solicita que en la caseta de la Asociación de Vecinos se instale de forma fija un 
cuadro de luz.

La Sra. Matilde Hernandez, representante de la AAVV. Racó de Natora, indica 
que  en la Ctra. Alcora, pasando el Grupo Reyes, hay unas oliveras cuyas ramas invaden 
el paso para los peatones. Solicita que se poden.
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A la altura de la Guardería Diminutos, en la Carretera Alcora, hay unas ramas de 
pinos que están muy bajas y con peligro de que se rompan y caigan a la vía pública.

Indica que a la altura de la Avda. Enrique Gimeno n.º 26, hay caminos que para 
acceder a la misma avenida son peligrosos cuando van a salir,  puesto que para poder 
acceder a la misma los vehículos tienen que asomarse mucho para ver si pasa un vehículo 
o incluso un peatón, por lo que solicita que se instale un espejo para tener más visibilidad.

Solicita que se revise las direcciones de Avda. Enrique Gimeno n.º 26, puesto que 
hay problemas con la correspondencia, ya que la empresa Herraca, tambien consta como 
Avda. Enrique Gimeno n.º 26 y realmente está situado en la Ciudad de Transporte.

La Sra. Laura Bachero, representante de la AAVV. Y propietarios Grupo San 
Arturo, solicita que se instale una fuente para beber en el Parque Mérida, donde están los 
columpios, que están situados donde está la entrada del campo de futbol. 

Reitera la petición de que se poden los árboles.

En el Parque Mérida, donde está el escenario hay unos imbornales, que solicita 
que se limpien.

Indica que la jardinería en general ha mejorado, pero podría se mucho mejor si se 
ampliara plantilla para poder llevarlo mucho mejor.

Solicita que se instalen aparatos de gimnasia para gente mayor.

El  Sr.  Jose  Abelio  Vilarrocha  Bel,  representante  de  la  AAVV.  Cultural 
Cardenal Costa y Adyacentes, solicita que se poden los árboles de la Avda. Barcelona 
hasta la Avda. Villarreal.

Solicita  que  en  la  Avda.  Villarreal,  frente  al  colegio  Gaeta  Huguet  se  instalen 
controles de velocidad, ya que está el centro escolar y a las horas punta siempre hay 
mucho tráfico que no respetan las señales y van a más velocidad de lo debido. 

La Sra. Rebeca Leonisa, representante de la AVV. Maset Blau, comunica que 
muchos de los vehículos que acceden al nuevo parking de etrás del C.P. Jaime I lo hacen 
en sentido contrario.

Informa que en la Avd. Enrique Gimeno, esquina con calle de la Figuera hay un 
espejo que está muy bajo, solicita que se eleve. 

Solicita información acerca de las obras de Vora Riu, sobre fecha de inicio de los 
trabajos, plazos,….

El Sr.  Enrique Guillamón, representante de la AVV San Lorenzo, solicita que 
se  instale  en  el  suelo  de  la  plaza  donde  están  los  columpios,  corcho  en  la  zona  de 
columpios, ahora mismo hay tierra.

Solicita que se instale aparatos de gimnasia para gente mayor.

Reitera la queja de que se poden las carrascas de la Plaza Chalet, puesto que las 
podan por los laterales pero no por arriba, y esto hace que crezca hacia arriba impidiendo 
visibilidad para el vecino que vive en la primera planta. C
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Solicita que se hagan las aceras más anchas en el tramo de camino que va desde 
San Lorenzo hasta el Grupo Rosario.

Reitera que las calle Benidorm y calle Torrente se doten de alcantarillado, ya que 
llevan mucho tiempo reclamándolo. 

Reitera de nuevo la petición de limpieza de solares que hay alrededor del Grupo 
San Lorenzo. 

Solicita  que  se  abra  una  calle  desde  el  Grupo San  Lorenzo  hasta  el  Parque 
Mérida para que los vehículos puedan circular sin necesidad de ir hasta la rotonda de la 
Salera, según indica solo afecta a una parcela que ya está expropiada. 

La Sra. Fina Castillo, Vocal (PP), informa que en la Avda. Alcora, a la altura de la 
gasolinera BP, a la derecha hay un solar cuyo muro ha caído, esto hace que por las noches 
entre gente en la parcela para hacer botellones, está lleno de vegetación y basura.

El Sr. Sergio Ripolles, representante de la AAVV. Rei En Jaume, solicita que se 
de nombre a la Calle del Grupo San Bartolomé, siendo ésta una única calle larga, dando el 
nombre, si es posible, calle Mosqueruela. 

En cuanto a la contestación de Parque Móvil de reciclaje, indica que en la zona 
donde lo solicitan vive mucha gente mayor, cuyo traslado hasta los puntos es complicado 
para ellos, por eso la insistencia de que al menos una vez al mes se pasen, además sería 
bueno  para  concienciar  a  los  ocupas  que  viven  por  la  zona  para  enseñarles  algo  de 
civismo. 

Solicita el cambio de dirección de la Calle Mestrets, que va desde la Rotonda del 
Rio Seco hasta el CEIP Illes Columbretes. 

Reitera  la  petición  para  que  se tenga en  cuenta  tanto  en Movilidad  como en 
Infraestructuras la creación de un carril bici en toda la Quadra Borriolench.

Propone que desde el Ayuntamiento se les facilite una ayuda para que puedan 
interponer de forma correcta las denuncias para viviendas y terrenos ocupados y tener 
información al respecto de cada uno de las denuncias interpuestas. 

El Sr. Raúl Santos, representante de la AAVV. Grupo Santo Domingo, informa 
que el badén de goma negro que hay a la salida del grupo le falta un trozo, eso hace que 
los  vehículos  para  evitar  el  resalto  desplazan  el  vehículo  a  la  derecha,  pegado  a  los 
contenedores de basura, con el peligro que ello conlleva, cuando los vecinos van a tirar la 
basura. Al mismo tiempo solicita que se pinte de amarillo las líneas a la salida del grupo.

En la calle Río Belcaire, solicita que se retiren las señales de prohibido estacionar 
en mas par o impar y que directamente se indique prohibido estacionar en ambos lados, 
puesto  que  la  calle  al  ser  tan  estrecha,  dificulta  el  paso  de  la  ambulancia  según  se 
estacionen  los  vehículos.  Esto  no  sería  un  problema  puesto   que  es  una  calle  muy 
pequeña.

El  Sr.  Diego  Martinez,  Vocal  (VOX),  informa  que  en  la  calle  Bellido  n.º  17, 
cuando  llueve  entra  agua  en  el  bajo  y  portales,  solicita  que  se  ponga  entre  los  dos 
imbornales existentes otro imbornal y que se limpien de forma más asidua. 
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En la Calle  Manuel  Bellido,  número había un Mesón,  que lleva mucho tiempo 
cerrado, desde hace un tiempo allí hay ocupas, que hacen fuego para cocinar tanto dentro 
como fuera al lado de los vehículos, además de defecar en la puerta. Para evitar este tipo 
de altercados solicita que se tapie la puerta.

En la  Plaza Sorolla  hay un Centro de Salud (Centro de Salud Pintor  Sorolla), 
solicita que se reserve una parada de minusválidos, puesto que la gente que acude al 
médico con vehículo no tiene donde estacionar. 

Solicita que se revise el semáforo que hay bajando de la Avda. Alcora, el último 
semáforo antes de entrar al puente que separa entre la Avda. Alcora y Avda. Doctor Clara 
puesto que para el paso de los peatones, solo tienen entre 17 y 18 segundos. Teniendo en 
cuenta que por esa zona hay muchos niños que van a los colegios Jaime I  y Vicente 
Artero.

La Sra. Anunciación Láinez, Vocal del PSOE, solicita información de porqué el 
nombre de la Plaza Miquel Soler no se aprobó por Consejo de distrito y también indica que 
hay un error en las fechas en la que se solicitó en la Junta de distrito que se le diera 
nombre a la plaza por el de Plaza Miquel Soler. Quiere saber porqué el nombramiento de 
unas calles pasan por la aprobación del Consejo mientras que por otras no.

Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las veintiuna 
horas y cinco minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la 
Secretaria del Consejo, en el lugar y fecha al principio expresados.
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ACTA DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: 2

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 29 d’ abril de 2024

Hora inicie/fi: 19:40 / 21:05

Lloc: Tinença Alcaldía Oest

Membres assistents:

D. Luciano Ferrer Pons
D. José Luís López Ibáñez
Dª. Anunciación Lainez Castel
Dª. Fina Castillo Vicente
D. Jesús Pérez Almazán
Dª. Belén Nager Escorihuela
D. Gerard Corella Aymerich
D. Diego Martinez Martinez
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
Dª. Concepción Guillamón Albalate
D. Jose Abelio Vilarrocha Bel
D. Juan Antonio Guimerá Martí
Dª. Emilia Gonell Mulet
D. Sergio Ripollés Segura
D. Emilio Meneses Morejón
D. Raúl Cantos Salvador
Dª. Laura Bachero Colomer
D. Pablo Ibañez García
D. M.ª. Amparo Garrigós Calixto
D. Rebeca Leonisa Ahicart
D. Enrique Javier Guillamón Pradas
D. Matías Miranda Palanques
Dª. Matilde Hernández Segarra
Dª. Soledad Martinez Pascual

M  embr  e  s absents:  

D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Marinela Mónica Barabas
D. Francisco Martínez Gómez
D. Ramón Muñoz Buj
D. Eduardo Castillo Serrano
D. Ramón Cifre Andreu
D. Rafael José Ferrando Ferrando
D. Juan-Luís Rojas Martos
Dª. Mª- Carmen Betoret Casanova

Vicepresidente (VOX)
Concejal (PSOE)
Vocal (PSOE)
Vocal (PP)
Vocal (PP)
Vocal Alcaldía
Vocal Alcaldía
Vocal (VOX)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV La Choquera
AVV Cultural  Cardenal Costa y Adyacentes.
AVV. Los Ángeles
AVV. Partida Benadresa
AVV. Rei En Jaume
AVV. San José Obrero - Cremor
AVV. Santo Domingo
AVV. Y propietarios Grupo San Arturo
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV. Raval Universitari
AVV. Maset Blau
AVV. San Lorenzo
AVV. Racó Mercader
AVV. Racó Natora
AFA. CP. Benadresa

Presidente (PP) (*)
Concejal (PSOE)
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady
AVV Las Galeras y Adyacentes
AVV. Morterás
AVV. La Dehesa
AVV.  Y  Consumidores  Pza.  Donoso 
Cortes
AVV. San Joan del Riu Sec C
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D. Fernando Aledón Viñez
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual
Dª. Alicia Lombarte Cuartielles
Dª. Rosa Medina Pasies
Dª. Natividad Alcañiz Gascó

AMPA. CP. Jamie I
AMPA. Colegio Grans i Menuts
AMPA. Ceip Vicente Artero 
AMPA. CP. Manel García Grau
AMPA. CP. Vicent Marçà
AFA. CP. Soler i Godes

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Secretària:
Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia 
establit:  

1r.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  EXTRAORDINÀRIA  DEL  CONSELL  DE 
DISTRICTE OEST CELEBRADA EL 27 DE NOVEMBRE DE 2023.

S'aprova l'acta extraordinària del Consell  de Districte Oest relativa a la votació 
dels Pressupostos Participatius, celebrat el 27 de novembre de 2023, per unanimitat dels 
membres del Consell.

2n.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DEL  CONSELL  DE  DISTRICTE  OEST 
CELEBRADA EL 29 DE GENER DE 2024.

S'aprova l'acta ordinària del Consell de Districte Oest celebrat el 29 de gener de 
2024, per unanimitat dels membres del Consell.

3r.- NOMENAMENT DEL REPRESENTANT DEL GRUP MUNICIPAL VOX EN EL 
CONSELL DE DISTRICTE OEST.

Sr.  Diego  Martinez  Martinez,  jura  el  càrrec  de  representant  en  el  Consell  de 
Districte Oest com a representant del Grup Municipal Vox.

4.-  PRESA DE  POSSESSIÓ  DEL  REPRESENTANT  DE  L'ASSOCIACIÓ  DE 
VEÏNS LOS ANGELES.

Sr. Juan-Antonio Guimerá Martí, jura el càrrec de representant de l'Associació de 
Veïns Los Angeles en el Consell de Districte Oest.

5.-  APROVACIÓ  DEL  NOM  DE  DOS  CARRERS  NOUS  SITUADES  EN 
BENADRESA.

Per unanimitat dels membres assistents, aproven el nom a dos carrers, sent estes, 
el primer Carrer Mes de Serra i el Segon Carrer Mes del Cid. 

6é.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part de la Secretària es procedix a la lectura de les contestacions sobre les 
peticions realitzades en els diferents Negociats. C
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4t.- PRECS I PREGUNTES.

La Sra. M.ª. Amparo Garrigós, representant del Raval Universitari,  reitera la 
petició de l'enllumenat de Parc.

Informa que ja  tenen cita amb la Policia  Local,  sobre els robatoris de manera 
contínua que s'estan duent a terme en tota la zona, sobretot en trasters i garatges.

Són coneixedors que s'estan realitzat desallotjaments en l'edifici de la conselleria, 
li agradaria saber com s'està duent a terme, si hi ha algun tipus de problema.

Reitera la  petició  que en la  zona de l'UJI  hi  ha  molts  locals  pertanyents a  la 
Conselleria  i  que  estan  buits.  Ells  estan  interessats  en  què  l'Ajuntament  puga  facilitar 
l'accés a algun d'ells per a donar-li un ús social i cultural per al barri.

Reitera la  petició  d'un aparcabicis  davant  de l'associació  de veïns,  situada en 
Carrer Honori Garcia García núm. 7 baix.

La Sra. Soledad Martinez, representant del AFA. CP. Benadresa, comunica que 
ja va remetre per mail a la secretària del Consell, documentació relativa al camí escolar en 
la zona de Benadresa, que espera que per part de l'Ajuntament es puga fer un estudi i 
millorar la situació.

La Sra. Emilia Gonell, representant d'AV. Benadresa, sol·licita que els pals de 
llum que hi  ha al  carrer  Sant  Pere Pascual estan molt  despenjats,  és a dir  els  cables 
pengen molt i els mateixos pals estan torçats amb perill de caure's, com ja va ocórrer fa un 
any aproximadament. Molts dels camions que han d'entrar a les parcel·les per a la recollida 
de taronges i altres cultius, no poden accedir perquè el camió toca el cable.

Sol·licita que s'instal·len 4 passos elevats en la Ctra. Ribesalbes, a l'altura del 
col·legi, perquè els vehicles circulen molt ràpid tenint en compte que al costat hi ha un 
centre escolar.

El Sr. Toño Guimerá, representant de l'AV Los Angeles,  indica que al carrer 
Cap d'Oropesa escaira amb carrer Camí del Malvestit, hi ha dos espills, un està correcte, 
però l'altre està trencat, per la qual cosa sol·licita que es canvie. Ja es va sol·licitar per 
Registre el 17 de març de 2024.

Al carrer Riu Tajo, cantonada amb Carrer Cap Finesterre, hi ha un tàlveg, que 
quan plou, els cotxes en moltes ocasions no poden passar per l'abundant aigua que hi ha. 
En eixe punt hi ha un embornal molt xicotet que quan plou, el primer que fa és arrossega la 
pinassa dels arbres i obstaculitza el filtratge de l'aigua. Sol·licita que s'estudie la possibilitat 
de fer un embornal més gran.

Al carrer Cap Finisterre cantonada amb carrer Carrer Riu Tajo, concretament al 
carrer Riu Tajo núm. 1, el propietari de la parcel·la ha reculat el límit d'esta, deixant fora el  
pal de Teleco. Es va sol·licitar per Registre d'Entrada número 8680 i es va obrir expedient 
número 10682/2024 perquè retiraren este pal. En l'actualitat és un perill perquè està enmig 
del camí.
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Sol·licita que en la caseta de l'Associació de Veïns s'instal·le de manera fixa un 
quadre de llum.

La Sra. Matilde Hernandez, representant de la AAVV. Racó de Natora,  indica 
que en la Ctra. l'Alcora, passant el Grup Reis, hi ha unes oliveres les branques de les quals 
envaïxen el pas per als vianants. Sol·licita que es poden.

A l'altura de la Guarderia Diminuts, en la Carretera l'Alcora, hi ha unes branques 
de pins que estan molt baixes i amb perill que es trenquen i caiguen a la via pública.

Indica que a l'altura de l'Av. Enrique Gimeno núm. 26, hi ha camins que per a 
accedir a la mateixa avinguda són perillosos quan eixiran, ja que per a poder accedir a la 
mateixa els vehicles han d'apuntar-se molt per a veure si passa un vehicle o fins i tot un 
vianant, per la qual cosa sol·licita que s'instal·le un espill per a tindre més visibilitat.

Sol·licita que es revise les direccions d'Av. Enrique Gimeno núm. 26, ja que hi ha 
problemes amb la correspondència, ja que l'empresa Herraca, també consta com a Av. 
Enrique Gimeno núm. 26 i realment està situat a la Ciutat de Transport.

La Sra.  Laura Bachero,  representant  de  la  AAVV.  I  propietaris  Grup Sant 
Arturo,  sol·licita  que  s'instal·le  una  font  per  a  beure  al  Parc  Mèrida,  on  estan  els 
gronxadors, que estan situats on està l'entrada del camp de futbol. 

Reitera la petició que es poden els arbres.

Al  Parc  Mèrida,  on  està  l'escenari  hi  ha  uns embornals,  que sol·licita  que es 
netegen.

Indica  que  la  jardineria  en  general  ha  millorat,  però  podria  es  molt  millor  si  
s'ampliara plantilla per a poder portar-ho molt millor.

Sol·licita que s'instal·len aparells de gimnàstica per a gent gran.

El Sr. Jose Abelio Vilarrocha Bel, representant de la AAVV. Cultural Cardenal 
Costa i Adjacents,  sol·licita que es poden els arbres de l'Av. Barcelona fins a l'Av. Vila-
real.

Sol·licita  que  en  l'Av.  Vila-real,  enfront  del  col·legi  Gaeta  Huguet  s'instal·len 
controls de velocitat, ja que està el centre escolar i a les hores punta sempre hi ha molt de 
trànsit que no respecten els senyals i van a més velocitat del que és degut. 

La Sra. Rebeca Leonisa, representant de l'AV. Maset Blau, comunica que molts 
dels vehicles que accedixen al nou pàrquing de darrere del C.P. Jaume I ho fan en sentit 
contrari.

Informa que en la Avd. Enrique Gimeno, cantonada amb carrer de la Figuera hi ha 
un espill que està molt baix, sol·licita que s'eleve. 

Sol·licita informació sobre les obres de Vora Riu, sobre data d'inici dels treballs, 
terminis,….

El  Sr.  Enrique Guillamón,  representant  de l'AV Sant  Lorenzo,  sol·licita  que 
s'instal·le en el sòl de la plaça on estan els gronxadors, suro en la zona de gronxadors, ara 
mateix hi ha terra.
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Sol·licita que s'instal·le aparells de gimnàstica per a gent gran.

Reitera la queixa que es poden les carrasques de la Plaça Xalet, ja que les poden 
pels laterals però no per dalt, i això fa que cresca cap amunt impedint visibilitat per al veí 
que viu en la primera planta.

Sol·licita que es facen les voreres més amples en el tram de camí que va des de 
Sant Lorenzo fins al Grup Rosario.

Reitera que les calle Benidorm i carrer Torrent es doten de clavegueram, ja que 
porten molt temps reclamant-lo. 

Reitera de nou la petició de neteja de solars que hi ha al voltant del Grup Sant 
Lorenzo. 

Sol·licita que s'òbriga un carrer des del Grup Sant Lorenzo fins al Parc Mèrida 
perquè els vehicles puguen circular sense necessitat d'anar fins a la rotonda de la Salera, 
segons indica només afecta a una parcel·la que ja està expropiada. 

La Sra. Fina Castillo, Vocal (PP),  informa que en l'Av. l'Alcora, a l'altura de la 
gasolinera BP, a la dreta hi ha un solar el mur del qual ha caigut, això fa que a les nits entre 
gent en la parcel·la per a fer botellons, està ple de vegetació i fem.

El Sr. Sergio Ripolles, representant de la AAVV. Rei En Jaume, sol·licita que se 
de nom al Carrer del Grup Sant Bartolomé, sent esta un únic carrer llarg, donant el nom, si  
és possible, carrer Mosqueruela. 

Quant a la contestació de Parc Mòbil de reciclatge, indica que en la zona on ho 
sol·liciten viu molta gent gran, el trasllat de la qual fins als punts és complicat per a ells, per 
això  la  insistència  que almenys una vegada al  mes es passen,  a més seria bo per  a 
conscienciar als ocupes que viuen per la zona per a ensenyar-los una mica de civisme. 

Sol·licita el canvi d'adreça del Carrer Mestrets, que va des de la Rotonda del Rio 
Seco fins al CEIP Illes Columbretes. 

Reitera  la  petició  perquè  es  tinga  en  compte  tant  en  Mobilitat  com  en 
Infraestructures la creació d'un carril bici en tota la Quadra Borriolench.

Proposa que des de l'Ajuntament se'ls facilite una ajuda perquè puguen interposar 
de manera correcta les denúncies per a habitatges i terrenys ocupats i tindre informació 
referent a cadascun de les denúncies interposades. 

El Sr. Raúl Santos, representant de la AAVV. Grup Santo Domingo,  informa 
que el gual de goma negre que hi ha a l'eixida del grup li falta un tros, això fa que els 
vehicles per a evitar el regruix desplacen el vehicle a la dreta, pegat als contenidors de 
fem,  amb el  perill  que  això  comporta,  quan  els  veïns  tiraran el  fem.  Al  mateix  temps 
sol·licita que es pinte de groc les línies a l'eixida del grup.

Al carrer Riu Belcaire, sol·licita que es retiren els senyals de prohibit estacionar en 
mes parell o imparell i que directament s'indique prohibit estacionar en tots dos costats, ja 
que el carrer en ser tan estreta, dificulta el pas de l'ambulància segons s'estacionen els 
vehicles. Això no seria un problema perquè  és un carrer molt xicotet.
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El Sr. Diego Martinez, Vocal (VOX), informa que al carrer Bellido núm. 17, quan 
plou entra aigua en el baix i portals, sol·licita que es pose entre els dos embornals existents 
un altre embornal i que es netegen de forma més assídua. 

Al  Carrer  Manuel  Bellido,  número  hi  havia  una  Fonda,  que  porta  molt  temps 
tancat, des de fa un temps allí hi ha ocupes, que fan foc per a cuinar tant dins com fora al 
costat dels vehicles, a més de defecar a la porta. Per a evitar este tipus d'altercats sol·licita 
que es tapie la porta.

En la Plaça Sorolla hi  ha un Centre de Salut  (Centre de Salut  Pintor Sorolla), 
sol·licita que es reserve una parada de minusvàlids, ja que la gent que acudix al metge 
amb vehicle no té on estacionar. 

Sol·licita  que  es  revise  el  semàfor  que  hi  ha  baixant  de  l'Av.  l'Alcora,  l'últim 
semàfor abans d'entrar al pont que separa entre l'Av. l'Alcora i Av. Doctor Clara ja que per 
al pas dels vianants, només tenen entre 17 i 18 segons. Tenint en compte que per eixa 
zona hi ha molts xiquets que van als col·legis Jaume I i Vicente Artero.

La Sra. Anunciació Láinez, Vocal del PSOE,  sol·licita informació de perquè el 
nom de la Plaça Miquel Soler no es va aprovar per Consell de districte i també indica que 
hi ha un error en les dates en la qual es va sol·licitar en la Junta de districte que se li 
donara nom a la plaça pel de Plaza Miquel Soler. Vol saber perquè el nomenament d'uns 
carrers passen per l'aprovació del Consell mentres que per unes altres no.

I  no havent-hi  mes assumptes que tractar,  s'alça  la  sessió,  sent  les vint-i-una 
hores  i  cinc  minuts,  estenent-se  d'ella  la  present  acta,  que  firmen  el  President  i  la 
Secretària del Consell, en el lloc i data al principi expressats.

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 3
Q

XK
N

PN
YQ

SY
W

KS
3E

9Z
C

PR
Q

AT
W

 
Ve

rif
ic

ac
ió

n:
 h

ttp
s:

//s
ed

e.
ca

st
el

lo
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 1
2 

de
 1

2 


		esPublico Gestiona - Ajuntament de Castelló de la Plana
	2024-10-17T14:45:58+0200
	Castelló de Plana
	YOLANDA BAYOT EDO - DNI 20245784B
	Lo acepto


		esPublico Gestiona - Ajuntament de Castelló de la Plana
	2024-10-17T14:47:37+0200
	Castelló de Plana
	LUCIANO FERRER PONS - 18933817X (FIRMA)
	Lo acepto




